

W A N D T E L L E R

# FLYING JEWELS



STAATLICHE PORZELLAN-MANUFAKTUR  
MEISSEN GMBH



SUMMER TANAGER  
61A126-54M49-1



SPRING CARDINAL  
61A129-54M49-1



PARADISE FLYCATCHER  
61A122-54M49-1



KINGFISHER  
61A125-54M49-1

## FLYING JEWELS

WANDTELLER



WALL PLATES

DECOR DESIGN

MEISSEN ATELIER, 2018

ENTWURF (DESIGN)

OTTO DRÖGSLER & JÖRG EHRlich, 2018

DURCHMESSER (DIAMETER)

Ø 27,5 CM

( DE )

Als eigenes Genre hat die Vogelmalerei eine lange Tradition bei MEISSEN, die hier in Kontrast zu einer modernen Dekorsprache tritt. Wie Scherenschnitte wirken die in grafischem Schwarz im Handdruckverfahren auf die Teller gebrachten Blätterzweige. Nach einem ersten Dekorbrand erfolgt die äußerst detailreiche Vogelmalerei. Besonderes Augenmerk liegt auf der Brillanz der Farben, die im manufaktureigenen Labor entwickelt werden. Jeder Wandteller ist auf der Rückseite mit dem Kollektions- sowie dem jeweiligen Vogelnamen versehen.

( EN )

At MEISSEN, the tradition of bird painting as a unique genre stretches back centuries and, in this collection, is contrasted brilliantly with a modern design language. Reminiscent of paper cut silhouettes, the twigs and leaves are applied by hand in graphic black. The birds are painted onto the plates in exquisite detail after the first decorative firing. Their brilliant colours, which were developed in the manufactory's in-house laboratory, are particularly eye-catching. The name of the collection and the name of the bird depicted is printed onto the back of each wall plate.

